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Agenda Bestyrelsesmøde 

Dato: 16. april 2024 kl. 18.30 Afbud: Charlotte Linder & Allan 

Sted: HRK-kontor  

Punkter:  

- Juniorudvalg: Asta 
Første arrangement gik fint, der var måske lidt få, måske pga. at det lå lige op til påske. 
Der var god stemning og der var både noget praktisk i forhold til at samle trense, 
spisning samt at snakke om ideer til de næste arrangementer. 
Næste arrangement er den 31. maj, hvor der b.la. skal spilles rundbold. Forhåbentlig 
kommer der også deltagere fra rideskolen. Hvis det går over lukketid, findes en løsning 
til at hjælpe med at lukke af.  
 
-      Drift, personale m.m.: Info fra Jan Michael 

• Klaus er nu 100% på vedligeholdsarbejde men har dog stadig harvning om 
morgenen og hjælper i stalden ved nødstilfælde. 

• Rengøring af lille ridehus – det kommer til at tage en dag og det bliver loftet, 
som ordnes. Barrieren renses af os selv da vi har en maskine, som kan gøre det. 

• Vinduer i cafeen – der er ansøgt kommunen om at betale 50% til at opsætte 
solfilter på ruderne i cafeen. Revnede ruder i hele bygningen skiftes via 
forsikringen. 

• Miljøtilsyn af kommunen i november – følgende punkter til aktion: 
affaldssortering, flogger i ridehusbund samt afdækning af den sidste side på 
inddækningen af olietanken. Desuden skal der tages billeder af en tom mødding 
i forbindelse med potentiel nedsivning samt laves en plan for hvordan vi holder 
foldene grønne. 

• LED lys på ridebanerne i proces.  

• Personale – der er kommet en række deltidsansatte, som gerne vil have aften- 
og weekendvagter. De har været på prøvevagt de sidste to weekender. 
Personalegruppen er nu fuldtallige.  

• Der har ikke været fejlalarmer fra brandalarmerne i fire uger efter alle sensorer 
er renset og kalibreret. 

• Kommunen har været her i forbindelse med skæve lamper og skilte på vejen – 
det kommer forhåbentligt snart til at blive udbedret. Asfalt er lavet. 

• Støvgener i forbindelse arbejdsmiljøtilsyn. Det gamle ventilationsystem kommer 
ikke til at virke. Forslaget fra HRK er, at der fremover vil skulle bruges 
værnemidler de dage, hvor der muges – er godkendt af Arbejdstilsyn. 

• Skal vi overveje at have et beredskab af vand og strøm til 24 timer – vi 
overvejer. 

• Midterste dressurbane bliver ordnet og er klar til stævnet i start maj. 

• Foldene på Kikhanebakken bliver sat op af Klaus. Personalet trækker ikke derop. 
Det skal man som pensionær selv sørge for. 1-3 heste kan gå to timer på græs 
på Kikhanebakken. 4 heste og opefter kan have langhold på Kikhanebakken. 
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Hver hest kan kun bookes på en græsfold dagligt. Det koster ikke ekstra at 
bruge Kikhanebakken i år. 

 
Nyt fra formanden 
 
Klubbens økonomi 

 

- Saldobalance 

- Ledige bokse pr.  1. maj 2024: 8 

- Reservation: 1 

- Depositum hæves til 6.000 kr. 
 
Beretning fra øvrige udvalg - ikke nået på mødet. 

- Stævneudvalg/Ida  

- Festudvalg/Ida  

- Cafeudvalg/Ulla  

- Aktivitetsudvalg/Ida   

- Sponsorudvalg/Dorte:  

- Fondsudvalg/vedligeholdelsesudvalg 

- Dorte drøfter evt. større ansøgninger med Jan Michael 
 

Rideskolen 
 

- Info fra rideskole rep. -Mia-Louise 

• Erling er ridbar og skal sælges/byttes. 

• Plet bliver redet og planen for nu er, at den skal blive. 

• Rita og Zenny er købt og går hold. 
 

Opgaver som skal løses 
 
Udarbejdelse af drejebøger til brug for henholdsvis spring- og dressurstævner 
Ulla spørger Cille om at få det, som allerede er lavet. 

 
              Punkter til drøftelse 
 

Ekstra springunderviser i udesæsonen – der laves et opslag omkring ekstra 
springunderviser i udendørssæsonen. Sabrina kan overtage midlertidigt og kan booke 
udendørsspringbanen mandage. 
 
Forslag fra pensionær om ændring af foldtider i weekends: Dette er drøftet og vi beholder 
de gamle tider, da det efter bestyrelsen mening fungerer bedst. 

 
                  Diverse  
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- Nyt køkken cafe - Ida har modtaget skitsetegninger 


